
1A TROBADA DEL CONSELL 2022
ANTIGUES ESCOLES FABRA,07/03/2022



MIREU QUÈ HEM FET!



1. JOC DE PRESENTACIÓ PER 
TRENCAR EL GEL



Hem fet un joc per trencar el gel i així conèixer-nos 
millor

En total, hem estat 21 consellers i conselleres!



Joc inici 
(15’)

Compartim 
informacions 
i propostes 

(15’)

Debat sobre 
el tema en 

grups i 
conjunt (45’)

Tancament 
de la sessió 

(15’)

Hem parlat sobre com funcionaran les sessions del 
Consell i quins materials utilitzarem



2. HEM POSAT EN COMÚ EL QUÈ 
ENS PREOCUPA ALS NENS I NENES 



Hem fet una pluja d’idees 
dels principals temes que 
ens preocupen.

Hem vist que moltes 
d’aquestes idees i 
temàtiques estan 
relacionades amb la 
situació actual a Ucraïna. 



Les idees i temàtiques que han sorgit són les següents:

-Fer una manifestació a favor de la pau

-Recollir aliments, roba i medicines per Ucraïna

-Posar una parada per vendre coses i recollir diners per Ucraïna

-Donar a conèixer la parada per recollir productes i altres iniciatives 
solidàries

-Enviar missatges de suport als nens i nenes d’Ucraïna, per exemple traduir 
al rus i l’ucraïnès la cançó del Dia Escolar de la No-Violència i la Pau 2022.

I d’altres temes diversos:

-Podria haver una app per recollir què cal arreglar del poble (resposta, hi ha 
el Whatsapp Alella que té aquesta just aquesta funció: 644 267 149)

-A la piscina d’Alella no et deixen jugar només pots nedar (resposta, hi ha 
un carril lúdic, malgrat no està sempre disponible)

-Tenim poca llum a les urbanitzacions

-Alella està brut i hi ha grafitis

-Cal fomentar més el reciclatge

-Ens preocupa el maltractament als animals



3. HEM TREBALLAT EN GRUPS PER 
SABER QUÈ PREOCUPA I QUÈ 

PROPOSEN ELS INFANTS D’ALELLA



Hem llegit els desitjos dels nens i nens d’Alella que vàrem 

recollir el 28 de novembre pel Dia Internacional dels Drets 

de l’Infant i els hem classificat per temàtiques traient les 

nostres pròpies conclusions. 

Les temàtiques són:

PARCS

EQUIPAMENTS I ESPAIS

ACTIVITATS, RELACIONS I PARTICIPACIÓ



Necessitem més zones verdes, més adaptació 
als parcs, major manteniment, més elements 
de jocs i de seguretat.



A vegades no ens sentim bé quan compartim els 
parcs amb adolescents, creiem que falten espais 
propis pels adolescents. També un carril bici i major 
manteniment de fonts i equipaments esportius



Necessitem més espectacles per infants, poder 
caminar per Alella sense por, més activitats 
obertes, participar i ajudar més al poble



4. ENS HA VISITAT L’ALCALDE I LA 
REGIDORA D’EDUCACIÓ PER DONAR -
NOS LA BENVINGUDA I CONVERSAR



En Marc Almendro, alcalde d’Alella, i la Teresa 
Vilaró, regidora d’Educació, ens han donat la 
benvinguda com a consellers i conselleres

Hem aprofitat per conèixer-nos més i traslladar les 
nostres preocupacions



RECORDEU,

EXPLIQUEU A LES VOSTRES AULES EL QUÈ HEM FET I 
RECOLLIU LES DIFERENTS IDEES O PROPOSTES DELS 
VOSTRES COMPANYS/ES SOBRE EL TEMA QUE HEU 
TRACTAT! A L’ABRIL PARLAREM SOBRE COM US 
VOLEU ORGANITZAR AL CONSELL!

CAL QUE ENS FEU ARRIBAR LES AUTORITZACIONS
DE CESSIÓ D’IMATGES I DE RESPONSABILITAT DE LA 
COVID-19.  ENS HO PODEU FER ARRIBAR VIA 
WHATSAPP (683 123 390) CORREU ELECTRÒNIC A 
CONSELLINFANCIAALELLA@GMAIL.COM



ENS VEIEM EL 5 D’ABRIL A 
LES 17.30H A LES ANTIGUES 

ESCOLES FABRA!


